

Rue St-Gabriel, Cité	378.00
Rue Latour, Sicily Asphalt. Paving Co.	5,625.00
Ruelle Longueuil, Cité	4,142.00
Rue Marianne, Cité	10,642.55
Rue Notre-Dame, Cité	7,788.00
Avenue Papineau, Cité	26,996.00
Rue Parthenais, Cité	14,561.00
Rue Poupart, Sicily Asphaltum Paving Co.	1,082.00

15.—Soumis un rapport de l'Ingénieur en Chef, transmettant un programme de travaux à exécuter en 1912 pour le département des égouts.

Résolu: De faire rapport au Conseil recommandant que les montants ci-dessous soient votés pour l'exécution des travaux ci-dessous mentionnées, savoir:

- (1). Collecteur des coteaux d'une partie du quartier St-Denis et du quartier Longue-Pointe se déversant dans le fleuve et déjà partiellement construit, montant total \$278,305 montant à voter pour la part de la Cité \$141,220
- (2) Collecteur pour le quartier Laurier, etc. se rendant à la Rivière des Prairies payable entièrement par la Cité 165,000
- (3) Collecteur pour une partie du quartier Notre-Dame de Grâces (versant de la Rivière St-Pierre) montant total \$256,000 montant à voter pour la part de la Cité 191,000
- (4) Améliorations à faire à la ferme d'épuration du quartier St-Denis sur le terrain récemment acquis suivant les exigences du Bureau de Santé 35,000

Le tout formant une somme totale \$532,220 à être imputée sur le fonds d'emprunt, la différence étant payable par les propriétaires intéressés.

Adjournement.

L. N. SENECAI,
Secrétaire.

* * *

Compte rendu de l'assemblée du 1er juin, 1912, a.m.

Son Honneur le Maire L. A. Lavallée, tous présents.

1.—Soumis un rapport du département en Loi, recommandant le rejet de certaines réclamations Nos. 7302, 7270, 7255, 7267, 7256, 7257, 7258, 7259, 7260, 7263, 7271, 7264, 7262 et 7298, pour inondation causée par le refoulement des égouts.

Résolu: D'approuver ledit rapport.

2.—Soumise une communication du Secrétaire de la Commission du Havre transmettant certains comptes pour paiement.

Résolu: De demander à l'Ingénieur en Chef de bien vouloir faire le rapport qui lui a été demandé vers le mois de Novembre dernier, au sujet de la réclamation des Commissaires du Havre concernant la balance de contribution de la ville pour les améliorations au Havre.

3.—Soumis un rapport du Chef du département des Incendies recommandant la nomination de M. Duncan McDonald au poste de mécanicien de troisième classe, au salaire de \$900 par année.

Résolu: D'approuver ladite nomination.

4.—Soumis un rapport de l'Ingénieur en Chef sur le commencement des travaux pour la couverture de la Petite Rivière St-Pierre.

Déposé de Record.

5.—Soumis un rapport du Chef du département des Incendies au sujet du charroyage du fumier des postes.

Résolu: De prier le Chef du département des Incendies et le surintendant de l'incinération de rencontrer le Bureau à ce sujet.

6.—Soumis un rapport du département en Loi au sujet de la fourniture de l'eau par la Montreal Water & Power Co.

Résolu: De référer ledit rapport au département en Loi (M. Lavallée) pour s'enquérir auprès de l'Ingénieur en Chef de la cause de la suppression de l'eau et pour voir à la préparation d'un protêt ou mise en demeure à la Compagnie d'avoir à faire disparaître la nuisance.

St. Gabriel street, City	378.00
Latour street, Sicily Asphaltum Paving Co.	5,625.00
Longueuil Lane, City	4,142.00
Marie-Anne street, City	10,642.55
Notre-Dame street, City	7,788.00
Papineau Avenue, City	26,996.00
Parthenais street, City	14,561.00
Poupart street, Sicily Asphaltum Pav. Co.	1,082.00

15.—Submitted a report from the Chief Engineer transmitting a list of works to be carried out in 1912 by the Sewer Department.

Resolved: That a report be made to Council, recommending that the undermentioned sums be voted for the carrying out of the hereunder mentioned works, to wit:

- (1) Main sewer from the hills of a part of St. Denis and Longue-Pointe wards emptying into the river and already partially constructed, total amount \$278,305, amount to be voted for the City's share \$141,220
- (2) Main sewer for Laurier ward, etc., emptying into Back River, payable entirely by the City 165,000
- (3) Main sewer for a part of Notre-Dame de Grâces ward (emptying into St. Pierre river) total amount \$256,000, amount to be voted for the City's share 191,000
- (4) Improvements to the sewage farm in St. Denis ward, on the land recently purchased in compliance with the requirements of the Board of Health 35,000

The whole amounting to the total sum of \$522,220 to be charged against the loan fund, the balance payable by the interested proprietors.

Adjourned.

L. N. SENECAI,
Secretary.

* * *

Report of meeting held on the 1st June 1912, a.m.

Present: His Worship the Mayor, Mr. L. A. Lavallée, in the chair, and all the members of the Board.

1.—Submitted a report from the Law Department, recommending that certain claims for flooding caused by sewers, to wit Nos. 7302, 7270, 7255, 7267, 7256, 7257, 7258, 7259, 7260, 7263, 7271, 7264, 7262 and 7298 be rejected.

Resolved: To concur in said report.

2.—Submitted a communication from the Secretary, of the Harbor Board, transmitting certain accounts for payment.

Resolved: That the Chief Engineer be requested to submit the report which he was instructed to make, about the month of November last, concerning the claim of the Harbor Board for the balance of the City's share of the cost of the Harbor improvements.

3.—Submitted a report from the Chief of the Fire Department, recommending the appointment of Mr. Duncan McDonald to the position of 3rd class engineer, at a salary of \$900 per annum.

Resolved: To approve said appointment.

Resolved: To approve said appointment.

4.—Submitted a report from the Chief Engineer on the works in connection with the covering of the Little St. Peter River.

Filed of record.

5.—Submitted a report from the Chief of the Fire Department anent the removal of manure from fire stations.

Resolved: That the Chief of the Fire Department and the Superintendent of the Incineration Department be requested to meet the Board in this connection.

6.—Submitted a report from the Law Department, anent the supply of water by the Montreal Water & Power Co.

Resolved: To refer back said report to the Law Department (Mr. Lavallée) with instructions to ask the Chief Engineer for what reason the water has been cut off and to prepare a protest or notification calling upon the Company to abate the nuisance which it causes.